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               JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 23.02.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, 

cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, 

situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace 

electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 26 ianuarie 2023– iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 2 februarie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna luna ianuarie 2023 

    pentru cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli  și a Programului de Investiții pe 

anul 2023 ale RPLP Săcele RA - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4. 

5. Proiect de hotărâre   privind calcularea chiriilor nominale pentru locuințele pentru tineri destinate închirierii, 

construite prin programele A.N.L., din Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

6. Proiect de hotărâre pentru  completarea HCL nr.250 /26.11.2020  privind desemnarea a 3 consilieri locali 

pentru a face parte din  Consiliul de administrație al Spitalului Municipal Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1,3, 4.  

7. Proiect de hotărâre  pentru completarea anexei 1 si modificarea si completarea anexei 2 a HCL nr. 

5/08.01.2020 privind stabilirea salariilor de baza pentru personalul din cadrul Primariei Muncipiului 

Sacele- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1,  4.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fundamentare privind necesitatea și oportunitatea 

înființării serviciului public de  administrare a domeniului public și privat privind activitățile de amenajare 

și întreținere parcuri și zone verzi, locuri de joacă pentru copii, din municipiul Săcele, a înființării 

serviciului, a Regulamentului serviciului  public și a Studiului de Oportunitate privind fundamentarea și 

stabilirea soluțiilor optime de gestiune a acestui serviciu public - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

9. Proiect de hotărâre  privind actualizarea tarifelor prevăzute în Anexa nr. 1 si Anexa nr. 2 la Contractul 

privind Delegarea de Gestiune, prin achiziție publică, a serviciilor de Salubrizare și Deszăpezire pe raza 

Municipiului Săcele nr. 51/18.04.2022 și aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest sens- iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

10. Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special în favoarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ,,ISO Mediu” în Domeniul Salubrizării Localităților  din Județul Brașov în vederea 
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derulării  procedurii de delegare a gestiunii activităților de sortare și tratare a deșeurilor provenite de pe 

raza unității administrativ-teritoriale municipiul Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Procedurii de acordare  a ajutorului de urgență la nivelul Municipiului  

Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3,4.  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acțiuni sau  lucrări de interes local pentru persoanele 

majore apte de muncă din familiile beneficiare de venit minim garantat, obligate la muncă în folosul 

comunităţii, precum şi pentru persoanele condamnate la executarea pedepselor şi a măsurilor neprivative de 

libertate, pentru anul 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1,3, 4. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Colaborare încheiat între Municipiul Săcele, 

Fundația pentru Asistență Socială și Tineret ( F.A.S.T) din Săcele și Asociația Lions Club Brașov, în 

scopul acordării de sprijin și asistență umanitară cetățeniilor străini sau apatrizi aflați în situații deosebite, 

proveniți din conflictul armat din Ucraina - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 3,4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea recoltării în anul de producție 2023 din fondul forestier 

proprietatea publică și privată a Municipiului Săcele, a volumului brut total de 65,0 mii mc masă 

lemnoasă pe picior - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4. 

15. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  valorificării  în  anul de producție 2023 din fondul forestier 

proprietatea publică și privată a Municipiului Săcele, a  volumului brut total de 65,0 mii mc masă 

lemnoasă  - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării în anul de producție 2023, a volumului brut total de 

65,0 mii mc masă   lemnoasă, către agenții economici prin licitație/negociere și către populație 

             pentru nevoi locale, prin vânzare directă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 4; 

17.  Proiect de hotărâre pentru aprobarea alocării, cu titlul de sponsorizare, a sumei de 30.000 lei, din bugetul 

Regiei Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A., către Asociația Ceangăilor Bârsa - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 3,4; 

18. Proiect de hotărâre privind  atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului 

înscris în CF nr. 114210 Săcele- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind  actualizarea datelor de carte funciară a unor imobile situate în Municipiul 

Sacele, Str. Câmpului nr. 93-95- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru unele imobile situate în 

Municipiul Săcele , Str. Carierei - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru  imobilul înscris în  CF nr. 

107139 Săcele și pentru imobilul înscris în CF nr. 119314 Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilelor  

categoria de folosință  ape curgătoare , (HC-uri) - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenentei la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă 

înscriere a imobilului F 381/6, în suprafață de 11639 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în CF nr. 107439 Săcele,în 

suprafață de 11813 mp, situat în Municipiul Săcele domeniul privat - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2,4. 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii imobilelor înscrise în CF nr.101278 Săcele, CF nr.101291 

Săcele, CF nr.102572 Săcele, CF nr.119843 Săcele- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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26. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al Statului în domeniul public al 

Municipiului Săcele, a imobilului înscris în CF nr.119177 Săcele, în suprafață de 2160 mp - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

27. Proiect de hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Teren de sport 

cu gazon artificial multisport la Liceul Teoretic George Moroianu” aprobați prin H.C.L. 

nr.161/25.06.2020 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

28. Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierea protocolului de colaborare între Ministerul Muncii și 

Solidarității Sociale și UAT Săcele pentru implementarea proiectului „HUB de Servicii MMSS-SII 

MMSS”,COD MYSMIS 130963 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL 

Avize Comisiile 1, 3, 4. 

 

29. Diverse. 

1. Raport de activitate al Primarului Municipiului Sacele pentru anul 2022. 

2. Informare A.U.R. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect - Șef 

                   - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

          - d-na Pîrvu Nicoleta - Șef Serviciul Asistență Socială 

          - d-l Mircioiu Ssebastian - Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale 

          - d-l Pantilimon Ștefan - Șef SVSU 

          - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

 - d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

   - d-l Bălan Eugen – Șef  Biroul Investiții 

                    - d-na Necula Niculina – consilier Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                    

                   - d-na Marin Magdalena –  c.j. Compartimentul Resurse Umane  

                    - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                   - d-l Hermenean Sorin – Director R.P.L.P.  Săcele R.A. 

                   -d-na Olteanu Ileana Anișoara – Director economic R.P.L.P. Săcele R.A.  

                    

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  ing. Géczi Gellért. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a 

face apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 18 prezenți fizic și 1 

consilier local online, respectiv d-l Paraipan George Horațiu.    

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

            D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

      29. Proiect de hotărâre pentru implementarea proiectului ,,Înființarea și dotarea unui centru de colectare 

prin aport voluntar în municipiul Săcele”, în vederea obținerii de finanțare prin Planul Național de Redresare 

și Reziliență (PNRR), în cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.A, Componenta C3 – 

Managementul deșeurilor, Investiția I.1. Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de 

management integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de orașe/comune, Subinvestiția 

I.1.A – Înființare de centre de colectare prin aport voluntar – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

      D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi 

pentru) și ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). 
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             D-l Președinte anunță, înainte de a se intra în ordinea de zi, că se impun câteva precizări, astfel 

menționează că la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi nu participă la vot dumnealui și d-l consilier local Tóth 

Sándor, iar d-l consilier local Tóth Sándor nu participă la vot nici la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi. 

             D-na consilier local Paniti Izabella anunță că nu va participa la vot la punctul nr. 2 de pe ordinea de 

zi, nefiind prezentă la ședința respectivă. 

            D-l Președinte dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face câteva mențiuni cu privire la unele 

puncte înscrise pe ordinea de zi. 

            D-na Secretar General ia cuvântul și spune, în legătură cu punctele 18-25 înscrise pe ordinea de zi, 

unde în conținutul  proiectului de hotărâre este menționat Ordinul nr. 700/2014, având în vedere că în data 

de 14 februarie a intrat în vigoare Ordinul nr. 600/2023, care a abrogat ordinul antemenționat, în hotărâri va 

fi înlocuit la temeiul legal Ordinul nr. 700/2014 cu Ordinul nr. 600/2023, întrucât proiectele de hotărâre și 

unele dintre rapoartele de specialitate au fost întocmite anterior datei de 14 februarie. În ceea ce privește 

punctele 24 și 25 de pe ordinea de zi, unde în proiectele de hotărâre este menționat art. 100 din Ordinul nr, 

700/2014, se va menționa articolul corespondent din Ordinul nr. 600/2023, respectiv art. 91. 

        D-l Președinte ia cuvântul și spune că se face referire la Regulamentul de avizare, recepţie şi înscriere în 

evidenţele de cadastru şi carte funciară. 

        D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că documentațiile au fost întocmite tot pe Ordinul nr. 

700/2014 și menționează că în cursul zilei de astăzi a văzut pe site-ul Oficiului de Cadastru că tot ce a fost 

făcut pe acest ordin a primit respingere. 

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că au fost întocmite anterior datei de 14 februarie.      

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului 

Săcele din data de 26 ianuarie 2023.        

      D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  40. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al  Municipiului 

Săcele din data de 2 februarie 2023.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-na consilier local Paniti 

Izabella nu participă la vot). H.C.L. nr.  41. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna luna ianuarie 2023 pentru cadrele 

didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea 

de reşedinţă. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  42. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre pentru  aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli  și a Programului de Investiții pe anul 2023 ale 

R.P.L.P. Săcele R.A. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  43. 
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         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre privind calcularea chiriilor nominale pentru locuințele pentru tineri destinate închirierii, construite 

prin programele A.N.L., din Municipiul Săcele.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 44. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru completarea H.C.L. nr. 250/26.11.2020  privind desemnarea a 3 consilieri locali pentru a 

face parte din  Consiliul de administrație al Spitalului Municipal Săcele.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu o propunere din partea consilierilor PNL 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu propunerea d-lui consilier local Paraipan George Horațiu, respectiv 

desemnarea d-nei consilier local Stoica Gabriela, ca membru titular și a d-nei consilier local Paniti Izabella 

ca membru supleant. 

D-na Secretar General spune că propunerea formulată a fost inserată pe buletinul de vot. 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu aceeași propunere din partea formațiunii politice PNL, respectiv d-na 

consilier local Stoica Gabriela, ca membru titular. 

D-l Președinte anunță că votul este secret și menționează că, având în vedere că d-l consilier local 

Paraipan George Horațiu participă online, dumnealui nu va participa la vot. 

       Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv: d-na Miron Laura Ionela:12 voturi  pentru,  4  

împotrivă, 2 voturi nule; d-l Jitaru Gheorghe: 11 voturi  pentru, 6  împotrivă, 1 vot  nul; d-l Jónás András: 11 

voturi  pentru, 4 împotrivă, 3 voturi nule; d-na Stoica Gabriela: 7 voturi  pentru, 11 împotrivă; d-na Paniti 

Izabella: 7 voturi  pentru, 11 împotrivă. D-l Președinte menționează că se va adopta proiectul de hotărâre în 

forma propusă de executiv. (19 voturi pentru) H.C.L. nr. 45. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr.  7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre pentru completarea anexei 1 și modificarea și completarea anexei 2 a H.C.L. nr. 5/08.01.2020 

privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Primăriei Muncipiului Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 46. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Studiului de Fundamentare privind necesitatea și oportunitatea înființării serviciului public 

de  administrare a domeniului public și privat privind activitățile de amenajare și întreținere parcuri și zone verzi, 

locuri de joacă pentru copii, din municipiul Săcele, a înființării serviciului, a Regulamentului serviciului public și a 

Studiului de Oportunitate privind fundamentarea și stabilirea soluțiilor optime de gestiune a acestui serviciu public.  
        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 47. 

       D-na Secretar General ia cuvântul și menționează faptul că acele completări solicitate de d-na consilier 

local Paniti Izabella au fost realizate. 

        D-l Președinte spune că, dacă au existat discuții în cadrul unora dintre comisiile cu privire la vreun 

punct de pe ordinea de zi care nu face obiectul comisiei în cauză, cei care  au ceva de adăugat/completat o 

pot face prin înscrierea la cuvânt după ce se dă citire proiectului de hotărâre în cauză.   

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre privind actualizarea tarifelor prevăzute în Anexa nr. 1 si Anexa nr. 2 la Contractul privind 

Delegarea de Gestiune, prin achiziție publică, a serviciilor de Salubrizare și Deszăpezire pe raza 

Municipiului Săcele nr. 51/18.04.2022 și aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest sens. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  
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Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-l Florescu Marius, 

d-l Paraipan George Horațiu, d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na 

Paniti Izabella, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Gîndac Nicolae și d-na Balint Tunde Sara). H.C.L. nr. 48. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea unui mandat special în favoarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,,ISO 

Mediu” în Domeniul Salubrizării Localităților din Județul Brașov în vederea derulării  procedurii de delegare 

a gestiunii activităților de sortare și tratare a deșeurilor provenite de pe raza unității administrativ-teritoriale 

municipiul Săcele.  

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 49. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea Procedurii de acordare  a ajutorului de urgență la nivelul Municipiului  Săcele. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr. 50.    

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind aprobarea planului de acțiuni sau  lucrări de interes local pentru persoanele majore apte de 

muncă din familiile beneficiare de venit minim garantat, obligate la muncă în folosul comunităţii, precum şi 

pentru persoanele condamnate la executarea pedepselor şi a măsurilor neprivative de libertate, pentru anul 

2023. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 51. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind aprobarea Protocolului de Colaborare încheiat între Municipiul Săcele, Fundația pentru 

Asistență Socială și Tineret ( F.A.S.T) din Săcele și Asociația Lions Club Brașov, în scopul acordării de 

sprijin și asistență umanitară cetățeniilor străini sau apatrizi aflați în situații deosebite, proveniți din 

conflictul armat din Ucraina. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Tóth 

Sándor nu participă la vot).  H.C.L. nr. 52. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea recoltării în anul de producție 2023 din fondul forestier proprietatea publică și 

privată a Municipiului Săcele, a volumului brut total de 65,0 mii mc masă lemnoasă pe picior. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr. 53. 
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        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  aprobarea  valorificării  în  anul de producție 2023 din fondul forestier proprietatea publică 

și privată a Municipiului Săcele, a  volumului brut total de 65,0 mii mc masă lemnoasă.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr. 54.         

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea valorificării în anul de producție 2023, a volumului brut total de 65,0 mii mc 

 masă   lemnoasă, către agenții economici prin licitație/negociere și către populație  pentru nevoi locale,  

prin vânzare directă. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 55. 

D-l Popa Marius Cristian solicită, în numele formațiunii politice PNL, o scurtă pauză de consultări.  

D-l Președinte acordă permisiunea în acest sens. 

        D-l Președinte, după pauza solicitată, anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi 

suplimentată, la proiectul de hotărâre pentru aprobarea alocării, cu titlul de sponsorizare, a sumei de 30.000 

lei, din bugetul Regiei Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A., către Asociația Ceangăilor Bârsa. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru (d-nii consilieri locali Tóth Sándor 

și Géczi Gellért  nu participă la vot). H.C.L. nr. 56. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF 

nr. 114210 Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 57. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  actualizarea datelor de carte funciară a unor imobile situate în Municipiul Sacele, Str. 

Câmpului nr. 93-95. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 58. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru unele imobile situate în Municipiul Săcele, Str. 

Carierei. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 59. 
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        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru  imobilul înscris în  CF nr. 107139 Săcele și 

pentru imobilul înscris în CF nr. 119314 Săcele. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 60. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilelor categoria de 

folosință  ape curgătoare (HC-uri). 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 61. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenentei la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă înscriere a imobilului 

F 381/6, în suprafață de 11639 mp. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                        D-l Jónás András ia cuvântul și spune că are o observație, respectiv în documentele înaintate apare 

sintagma  ,,bazin de apa Bunlocˮ, iar nu  Bolnoc, dumnealui spunând că ar fi cazul să nu mai apară atâtea variații 

ale acestei denumiri. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 62. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în CF nr. 107439 Săcele,în suprafață de 

11813 mp, situat în Municipiul Săcele domeniul privat. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Președinte menționează că s-au primit completări la acest punct de pe ordinea de zi, la fel ca și la 

punctul nr. 22. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 63. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea alipirii imobilelor înscrise în CF nr.101278 Săcele, CF nr.101291 Săcele, CF 

nr.102572 Săcele, CF nr.119843 Săcele, 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 64. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al Statului în domeniul public al Municipiului Săcele, 

a imobilului înscris în CF nr. 119177 Săcele, în suprafață de 2160 mp. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
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Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 65. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Teren de sport cu gazon 

artificial multisport la Liceul Teoretic George Moroianu”,  aprobați prin H.C.L. nr. 161/25.06.2020. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 66. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea încheierea protocolului de colaborare între Ministerul Muncii și Solidarității 

Sociale și UAT Săcele pentru implementarea proiectului „HUB de Servicii MMSS-SII MMSS”,COD 

MYSMIS 130963. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 67. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru implementarea proiectului ,,Înființarea și dotarea unui centru de colectare prin aport voluntar 

în municipiul Săcele”, în vederea obținerii de finanțare prin Planul Național de Redresare și Reziliență 

(PNRR), în cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.A, Componenta C3 – Managementul 

deșeurilor, Investiția I.1. Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de management integrat al 

deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de orașe/comune, Subinvestiția I.1.A – Înființare. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Jónás András ia cuvântul și solicită explicații mai amănunțite asupra acestui punct de pe ordinea de 

zi. 

D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și spune că proiectul se referă la identificarea unui areal cu o suprafață 

minimă de 2419,2 mp pe care se va edifice un centru de colectare gunoi municipal, spre reciclare.  

    Dumnealui mai spune că este vorba de o platform betonată, dotată cu containere mari, care poată fi 

dotată și cu instalații de concasare, deservită de către un personal, la care cetățenii din Săcele pot veni cu 

diverse deșeuri voluminoase, vegetale, mobilier, moloz din construcții, etc. pe care le pot depune în această 

zonă, fără costuri pentru depozitare, iar acolo personalul deservent îl sortează, urmând ca, după umplerea 

containerelor, să plece spre reciclatori produsele reciclabile: sticlă, metal, etc, fiind 9 categorii mari de 

deșeuri care se pot fi duse la acest centru. 

D-l Jónás András spune că sintagma ,,acord voluntarˮ se referă la că cetățenii pot merge, voluntar, la 

acest centru. 

D-l Primar spune că aici este exclus gunoiul menajer. 

D-l Gâdea Sorin spune că legislația nu prevede că trebuie adus direct sortat, dar ar ușura munca. 

Dumnealui mai spune că astfel se dorește ca depozite ilegale de gunoi existente la acest moment să fie 

eliminate sau măcar reduse foarte mult. 

D-na Paniti Izabella aduce mulțumiri pentru această inițiativă d-lui Primar, întrucât în lista de propuneri 

a formațiunii politice din care face parte au solicitat și acest punct, pe lângă cele de colectare a sticlei. 

D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și spune că această inițiativă de pe ordinea de zi a mai fost studiată și în 

luna noiembrie, dar termenul foarte scurt în care se putea întocmi și trimite o cerere de finanțate nu putea fi 

respectat din cauza faptului că mucipalitatea nu deține la ora actuală un teren de minim 2500 mp care să se 

preteze edificării unui centru de colectare prin aport voluntar, iar luna viitoare se dorește să se vină cu o 

propunere de teren pretabil unui astfel de proiect, acesta fiind motivul pentru care nu s-a participat la prima 

rundă de finanțare. 

D-l Primar ia cuvântul și spune, în completarea celor expuse de d-l Gâdea Sorin că, de fapt demersuri în 

acest sens au pornit încă din luna septembrie a anului trecut, dar tocmai din motivul că nu s-a găsit un teren 

operabil pentru această inițiativă, care nu poate fi în orice zonă a municipiului, nu s-a putut aplica în prima 
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fază, dar la ora actuală ne aflăm în discuții cu un teren, aflat într-o zonă oportună, care probabil va fi supus 

atenției luna viitoare, astfel încât să fie și într-o locație accesibilă, dar și în zona marginală a localității, în așa 

fel încât să nu deranjeze, dumnealui concluzionând că se va veni în luna martie cu o propunere de soluții de 

locații. 

D-l Președinte spune că a purtat discuții cu cei care derulează acest proiect în cadrul Ministerului 

Mediului pentru a vedea dacă este oportun să se întreprindă toate diligențele în vederea participării la apelul 

II care urmează a fi deschis și chiar s-a insistat să se facă toate demersurile pentru a participa la acest 

program întrucât există șanse reale de finanțare 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 68. 

        D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde sunt înscrise două informări, respectiv la 

punctul nr. 1 este Raportul de activitate al Primarului Municipiului Săcele pentru anul 2022, care a fost 

transmis și întreabă dacă există interpelări în acest sens, cum nu există, se trece la punctul nr. 2, respectiv o 

informare  din partea A.U.R., deasemenea transmisă, neexistând discuții nici cu privire la aceasta d-l 

Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și spune că are rugămintea, în măsura în care vremea o va 

permite, să se îndrepte cele două drumuri care duc, unul la biserica din Baciu și celălat la biserica din 

Turcheș, accesul fiind greoi. 

      D-l Primar ia cuvântul și spune că suntem în procedură de achiziție a unui contract pentru amenajare 

străzi cu piatră, probabil că în următoarele două săptămâni se va încheia contractul și se va intra și cu 

utilajele după 5-10 martie. 

     D-l Medianu Gheorghe ia cuvântul și spune că are o întrebare din partea cetățenilor de pe str. Timocului, 

dinspre pădure, respectiv dacă se va face prelungirea rețelei de iluminat public. 

     D-l Primar ia cuvântul și spune că se au în vedere toate străzile din municipiu, iar la acest moment, așa 

cum s-a văzut, sunt 3 proiect majore în ceea ce privește iluminatul public stradal, astfel, primul se referă la 

înlocuirea corpurilor de iluminat din zonele unde sunt stâlpi metalici deja, respectiv din cartierele ANL 

Bolnoc, Movilei și zona centrală a municipiului, al doilea proiect se referă la iluminatul în zona Subobrej și 

în special către depozit, fiind obligați să avem acolo iluminat, iar al treilea și cel mai important se referă la la 

Cart. Electroprecizia, unde se va moderniza tot iluminatul public stradal, inclusiv trecerea în subteran a tot ce 

înseamnă cabluri electrice. Dumnealui mai spune că se are în vedere ca și în anii următori să se continue, 

astfel se dorește modernizarea iluminatului în zona Camping-Apa Rece, Cart. Cîmpului. 

       D-l Jitaru Gheorghe spune că dorește să ridice două probleme, astfel prima ar fi cu privire la 

programarea la medicii de specialitate din cadrul Policlinicii și a Spitalului Municipal Săcele care durează 

foarte mult, 3-4 luni, în condițiile în care oamenii sunt cu probleme de sănătate imediate. 

       D-l Primar spune că dacă cineva suferă de o problemă acută, asupra căreia se pronunță medicul de 

familie, se poate prezenta la serviciul de urgență. 

       D-l Jitaru Gheorghe spune că personal s-a prezentat la ortopedie cu dureri foarte mari și i s-a solicitat 

trimitere de la medicul de familie, care își terminase la acel moment programul de lucru și să-și facă o 

programare ulterior, aceeași problemă se întâmpinându-se  și la cardiologie. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că la cardiologie s-a suplimentat cu încă doi medici. 

       D-l Jitaru Gheorghe spune că problema ar trebui analizată de conducerea spitalului, iar la specialitățile 

unde sunt așa decalaje la programări, să se suplimenteze cu medici. 

        D-na Secretar General spune, legat de numărul de personal, că există o legislație în vigoare în acest 

sens. 

      D-l Jitaru Gheorghe spune că se pare că iarna aceasta este pe sfârșite, dar ne-a pus în dificultate, mai ales 

în zona cartierelor unde efectiv nu există unde să se dea zăpada, iar gardurile vii sunt foarte înalte și 

îngreunează depozitarea zăpezii în grădini aferente, sens în care consideră oportună tăierea acestora. 

       D-l Primar ia cuvântul și spune că sunt cetățeni doresc să fie tăiate la diverse înălțimi, neexistând un 

mod unitar în acest sens. 

       D-l Jitaru Gheorghe spune că ar putea iniția un proiect de hotărâre care să reglementeze tăierea la o 

anumită înălțime a acestora. 

       D-na Coman Felicia ia cuvântul și spune că în urma întâlnirii avute cu direcțiunea Spitalului Municipal, 

d-l director medical a promis realizarea unui grup de whatsApp pentru a interconecta medicii de familie cu 

medicii de specialitate din spital, grup care a spus că va fi realizat în 48 de ore, dar nu s-a întâmplat acest 

lucru. 

       D-l Primar spune că va discuta cu dumnealui despre acest lucru. 

       D- Popa Marius Cristian spune că acel grup de whatsApp poate fi creat de către oricine. 

       D-na Coman Felicia spune că d-l director medical și-a luat angajamentul de a-l face. 
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       D-l Crețu Valentin spune că pe str. Gospodarilor, colț cu str. Cîmpului, este un gard, lângă Balon și 

consideră oportun ca să fie identificat proprietarul, în vederea impozitării. 

       D-l Primar spune că, din informațiile deținute, proprietarii sunt plecați în Anglia. 

       D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și întreabă dacă există cumva expertize pe școli din punct de vedere 

seismic, având în vedere contextul actual. 

       D-l Primar spune că nu sunt expertize, din datele deținute, nici o școală  nu este în  risc seismic I. 

       D-na Paniti Izabella spune că dorește să întrebe, din nou după 1 an, despre acel proiect TIC pentru 

tablete și echipamente informatice pentru școlari, dacă mai există acest proiect și în ce stadiu se află. 

       D-l Primar spune că proiectul există, se află pe lista de sinteză a Ministerului Educației. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că este la fel ca toate proiectele de acest tip din țară. 

       D-l Popa Marius Cristian ia cuvânul și spune că are de ridicat mai multe probleme, astfel dumnealui 

spune că a lansat de mai multe ori rugămintea către d-l Primar de a întreprinde niște demersuri cu privire la 

motocicletele care se plimbă prin zonele împădurite marginale ale localității, fenomen amplificat o dată cu 

topirea zăpezii și care au deteriorat starea drumurilor, făcându-le greu accesibile pentru drumeții. 

       D-l Primar spue că nu deține soluții pentru această problemă. 

        D-l Florescu Marius spune că se pot aduce venituri din acest tip de activități, cum se întâmplă la 

Zărnești, de exemplu. 

        D-l Gâdea Sorin spune că localitatea menționată de d-l consilier local Florescu deține pistă de 

motociclism. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că am avut și noi. 

        D-l Primar spune că a fost dată la Dâmbul Morii, așa cum s-au dat toate de-a lungul timpului. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că a doua problemă este legată de str. Carierei, unde cetățenii susțin, că 

la capătul străzii, un anume domn Minculeț și-a făcut un service ilegal, acolo sunt și mulți câini care sunt 

agresivi, fiare, gunoaie, iar construcția este fără acte. Dumnealui mai spune că a observat că au fost demarate 

lucrări de reabilitare a Văii Morii, partea de jos, însă în perioada în care erau între -100 , -150C, pe segmentul 

între str. Ovid Densușianu și str. Darie Magheru s-a turnat șapa de egalizare pentru plăci la -100C, a văzut 

acest lucru 2 zile la rând, i-a atenționat, iar un șef de șantier i-a spus că a aditivat mortalul, ori aditivarea se 

face până la -50C, iar în mijlocul zilei erau -100C și s-ar putea produce probleme. 

      D-l Primar spune că nu vor exista probleme, probleme ar fi fost dacă nu se intervenea. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că s-a uitat pe site-urile ADR Centru și a văzut cu surprindere că 

proiectul pentru Centrul socio-medical din Gârcini este respins, dar nu este specificată motivația și întreabă 

care sunt motivele respingerii. 

     D-l Primar spune că inițial proiectul a fost admis de către ADR Centru, totul a fost în regulă, dar la 

București a fost invocat motivul că lipsește un document, cu privire la un partenerul respeciv spitalul, a fost 

respins, se află la CNI pe lista de sinteză și va intra și la finanțare anul acesta.   

     D-l Președinte spune că s-a tranșat între ADR Centru și AM POR, dumnealui a mers personal la Minister 

ca să discute ce s-a întâmplat, ADR Centru a avizat proiectul și l-a transmis mai departe, fără nici o 

observație și AM POR a ridicat întrebări cu privire la eligibilitatea partenerilor, lucru care trebuia să se facă 

de către ADR Centru, pentru că dacă o făceau aceștia din urmă se putea modifica ceea ce se impunea. 

     D-l Primar spune că se putea schimba un partener. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că era vorba de Ghid unde se solicita un partner care să aibă 

acreditare ca furnizor de servicii sociale. 

    D-l Președinte reiterează faptul că la ADR Centru a fost în regulă, dar la AM POR nu a mai fost, iar 

întrucât au trecut termenele, proiectul nu a mers mai departe pe această linie de finanțare și a fost inclus pe 

lista de sinteză a CNI și este în continuare în lucru. 

       D-l Primar spune că autoritățile statului sunt în contradicție în ceea ce privește Ghidul de Finanțare. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că s-a venit în Consiliul Local de mai multe ori cu acest proiect. 

       D-na Secretar General spune că nu se cere de la început totul, se vine pe parcurs cu diverse solicitări. 

       D-l Primar spune că s-au depus eforturi titanice pentru aceste proiecte pe GAL.  

       D-l Paraipan George Horațiu spune că dorește să vină în completarea celor susținute de d-l consilier loal 

Jitaru Gheorghe, respectiv problema debarasării de zăpadă, astfel la Centrul Multicultural și Educațional 

consideră este un simplu caz de bună gestionare, întrucât zăpada putea fi curățată de fiecare dată când a nins, 

ori părinții își aduc acolo copiii cu mașina, nu există parcare, dar măcar se putea da zăpada din fața 

imobilului, menționând că d-l Lungu Dragoș ar trebui să-și îndeplinească atribuțiile de administrator. 

      D-na Popescu Gabriela spune că dorea să facă o sesizare cu privire la gardul din spatele curții de la 

Clubul elevilor, dar a înțeles că intră în reparație și solicită să se mai verifice o dată acoperișul, întrucât 

săptămâna trecută era să fie lovită de o țiglă. 
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     D-l Primar întreabă dacă i-a adus la cunoștință directorul unității școlare acest aspect, pentru a vorbi cu 

constructorul, întrucât astfel va trebui dumnealui să facă acest lucru, respectiv să ia legătura cu d-l director, 

care la rândul său să vorbească cu constructorul, menționând că unitatea școlară, prin director este 

beneficiarul lucrării.                                

     D-l Președinte spune că fiecare școală are contract de administrare cu Primăria, aprobat în  Consiliul 

Local, aceasta constituind o măsură trasată de Curtea de Conturi în urmă cu câțiva ani, deci, procedural 

trebuie luată legătura cu directorul unității de învățământ. 

      D-na Popescu Gabriela întreabă cine a semnat recepția lucrării. 

      D-l Primar spune că recepția a fost semnată de către o comisie, din care a făcut parte și directorul.  

      D-l Costea Cătălin Ionuț ia cuvântul și spune legat de drumurile din Baciu și Turcheș, întrucât s-a 

discutat pe acest subiect, se știe că la Servicii Săcelene sunt niște utilaje care li s-a promis că vor fi reparate 

sau se vor găsi soluții de a fi funcționale și întreabă dacă se rezolvă ceva în acest sens. 

    D-l Gâdea Sorin spune că așa cum a menționat și data trecută, contractul cu Servicii Săcelene se referă 

strict la decolmatare canale pluviale,  nu se referă la reparații de străzi. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț spune că încerca identificarea unor soluții pentru reparații. 

     D-l Gâdea Sorin spune că este în derulare un contract pentru reparații străzi. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț spune, referitor la ce a menționat și d-l consilier local Jitaru, că în alți ani zăpada 

se strângea și se ducea pe un câmp, ori anul acesta nu s-a făcut acest lucru. 

     D-l Gâdea Sorin spune că începând cu data de 26 și până pe 5 a nins încontinuu, zona din centru a fost 

curățată de mai multe ori, a fost o muncă sisifică, transportul zăpezii numai din această zonă înseamnă la o 

singură tură peste 20 de bascule de 15 mc și că nu știe când s-a cărat zăpada din parcare, dar regulamentul de 

parcare stipulează că cel care deține un loc de parcare are obligația de a-l întreține și de a-l elibera de zăpadă, 

ori a căra zăpada din locurile de parcare ar însemna sute de basculante, s-au făcut eforturi și s-a revenit 

pentru a curăța aleile din parcări, dar nu consideră o problemă faptul că s-a strâns zăpadă în parcări. 

Dumnealui mai spune că o mare problemă la deszăpezirea străzilor o reprezintă autovehiculele parcate pe 

drum. 

    D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă i-a notificat cineva pe proprietari în acest sens. 

    D-l Gâdea Sorin spune că dumnealui personal le-a spus celor pe care i-a găsit, inclusiv celor care aruncă 

zăpada din parcări în drum. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că ar trebui date avertismete, după care amenzi. 

    D-l Gâdea Sorin spune că în urmă cu 20 de ani toată lumea de pe bulevardele principale și de la blocuri își 

făcea curățenie în dreptul imobilelor, lucru stipulat și în regulamentul de salubrizare al localității, ori acum 

nimeni nu mai face acest lucru. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că unii nici nu știu că au această obligație. 

      D-l Costea Cătălin Ionuț spune că cetățenii au depozitat zăpada în locuri unde s-au făcut mormane foarte 

mari și s-au produs chiar infiltrații la subsol. Dumnealui mai întreabă dacă o dată cu încălzirea d-l Primar 

mai are în vedere ceva legat de parcuri, o curățire, vopsire, etc. 

      D-l Primar spune că anual au loc astfel de acțiuni. 

      D-l Florescu Marius spune, legat de Cartierul Movilei, că la ieșirea în principală, parchează o dubă mare 

care obstrucționează vizibilitatea.       

      D-l Gîndac Nicolae spune că are trei puncte pe care vrea să le expună, astfel pe str. Pajiștei există o 

problemă, a fost acolo și un buldoexcavator, dar s-a lăsat foarte mult strada, nu se mai poate circula. În ceea 

ce privește celelalte străzi, Lămîiței, Lacului, Ghioceilor și acestea prezintă un grad avansat de degradare. 

    D-l Primar spune că se vor avea în vedere după încheierea contractului de reparații străzi. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că pe str. Gîrcinului nu poate intra nici ambulanța, în caz de nevoie și a mai 

primit sesizări de la cetățeni că tot aici nu poate intra nici mașina de gunoi până jos în vale și sunt oameni 

care au încheiat contracte de salubritate. Dumnealui mai spune că sunt străzi fără iluminat public, cum este 

strada Gîrcinului, unde circulă urșii și porcii mistreți. 

   D-l Primar spune că până la un punct s-a rezolvat partea cu iluminatul, menționând că atunci când s-a 

realizat acea lucrare s-au primit reclamații de la unii consilieri locali, la nivelul anului 2017. 

   D-na Balint Tunde Sara întreabă când se realizează asfaltarea pe str. Godri Janos. 

   D-l Primar spune că se va realiza în anul 2023 și menționează că suntem în fază finală cu încheierea 

acordului-cadru pe următorii 4 ani pentru asfaltări, care va ieși în 2-3 săptămâni, după care urmează să se 

încheie contracte subsecvente pentru fiecare obiectiv în parte, inclusiv pentru str. Godri Janos care este 

cuprinsă în bugetul anului 2023. 

    D-na Balint Tunde Sara întreabă dacă va urca până la cele două cimitire. 

    D-l Primar spune că până la cele două cimitire mai este și str. Cerbului care este prinsă și aceasta în 

vederea reabilitării. 
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    D-l Jónás András întreabă dacă mai este valabil regulamentul cu privire la plimbatul câinilor, întrucât sunt 

niște câini foarte mari care sunt plimabați fără lesă. Dumnealui spune că a mai ridicat o dată problema 

barierei de la spitalul Muncipal Săcele Săcele, barieră situată pe  drumul care duce spre stânga, iar dacă nu se 

demontează, ar trebui măcar securizată, întrucât acolo sunt niște fire, iar dacă cineva încearcă să o dea jos, va 

rupe firele acelea. 

    D-l Gâdea Sorin spune, ca răspuns la cele sesizate, referitor la strada de jos, din gaură din Gârcinului, că 

nu au putut efectua deszăpezirea la un moment dat și au solicitat ajutorul în vederea ridicării unui cablu de 

curent care trecea de la o clădire la alta și împiedica deszăpezirea și menționează că faptul că salvarea nu 

poate intra acolo se datorează exclusiv indolenței cetățenilor din zonă, iar referitor la serviciul de salubritate, 

dintre cei care au făcut acolo contracte,  nu plătește nimeni.  

    Dumnealui mai spune că este foarte indignat de o postare făcută de d-l conslier local Popa Marius 

Cristian, cu referire la dânsul, unde a spus referitor la căratul zăpezii că se fac documente faptice și scriptic 

se împart banii, iar dacă d-l consilier local are știință că se face așa ceva să denunțe situația organelor 

abilitate. 

      D-l Popa Marius Cristian solicită drept la replică și spune că nu a făcut vreo afirmație că d-l Gâdea Sorin, 

punctual, a împărțit ceva. 

      D-l Gâdea Sorin dă citire celor postate. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că nu s-a referit, nominal, la dumnealui, poate s-a referit la domnul 

primar că face acest lucru. 

      D-l Gâdea Sorin spune că dumnealui se ocupă de salubrizare. 

      D-l Președinte atrage atenția că toți cei de la această masă poartă responsabilitatea declarațiilor emise, 

atât verbal, cât și în spațiul online. 

      D-l Gâdea Sorin spune că postarea apărut tocmai cu 5 zile înainte de a se închide o lună și de a se primi o 

situație de lucrări. 

      D-l Președinte spune că cei care sunt lezați au dreptul de a se adresa instanțelor de judecată. Dumnealui 

mai spune că a deschis o dată un subiect, pentru care a fost persiflat, legat de contractele de de salubrizare, 

iar astăzi a citit o știre conform căreia unii dintre consilierii locali nu sunt în regulă cu numărul de persoane 

declarate la salubrizare și consideră că dacă cineva se află într-o astfel de situație să meargă se rezolve 

problema, întrucât nu este demn ca, în calitate de reprezentanți ai cetățenilor, să ofere un astfel de exemplu. 

      D-l Primar spune că ședința ordinară din luna martie va avea loc, probabil, în data de 23. 

      D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:35. 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

      Ing. GÉCZI GELLÉRT                                                                    

 

 

 

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

 


